
Secretariaat: W. Ruijters, Bosveld 12, 6099 AN Beegden, 04747 - 1816 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering, die op 3 oktober in de Oranjerie te 
Roermond werd gehouden. 

Aanwezig c.q. afwezig waren de vertegenwoordigers van de volgende verenigineen 

afwezigaanwezigaantalnr naam van de vereniging aantal 
leden per stemmen per 

01-09-8101-09-81 

s.v. ARX1 30 x (1 ) 3 
s.v. Bergen2 26 3 x 
s. v. Brunssum3 45 5 x 
s. v. Cayer4 9 2 x 

5 30s. v. D.J.C. 3 x 

s.v. "De Witte Dame6 36 4 x 
S.v. D.J.Z. 237 3 x 

8 E.W.S. x (1 )30 3 
9 GESS 101 11 x 

Heerlense s.v 2510 3 x 

11 s. v. Hoensbroek-Max-Euwe 42 5 x 
s.v. Horst 7612 14 2 x 
Heldense Sch. & Damver. 2713 3 x 
s.v. Kerkrade 5714 6 x 
s. v. Klein Paries 5415 6 x 

s.v. Leudal 10916 11 x 
s. v. Maasbracht17 18 2 x 
s.v. Maasniel18 14 2 x 
M.S.V.19 45 5 x 
s.v. Reuver20 16 2 

R.S.C. "'t Pionneke"21 74 8 x 
s.v. Schaesberg22 83 9 x 
s.c. Schador23 27 3 x 
s.v. Siebengewald24 9 2 x 
s. v. Venray25 37 4 x 

s.v. Venlo26 96 10 x 
V.S.i\L27 109 11 x 
s. v. Ubach over Worms x (1)28 12 2 

29 s.v. "Het kasteel van Heel" 5 2 x 
s. v. "De Postertoren"30 0 0 x 

Totaal 1.203 135 tlJ 14 

1 Met bericht van verhindering 
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1 Opening en mededelingen. 

In zijn openingswoord verontschuldigde de voorzitter allereerst de heer 
F.A. KUijpers, die doordat het KNSB-bestuur op dezelfde dag zou vergaderen , 
verh i nderd was. 

Vervolgens deelde hij de aanwezigen mede, dat in de maand augustus de ere-voor
zitter van de Li.S.B., F. 9ianchi, cwas overleden. 

Kampioen van Limburg in de eerste klasse werd A. Bouwmeester (Brunss·wn). In de 2e 
k~asse werd dit J. Franftsen (Kerkrade). A. Vinken wist op nationaal niveau een 
eerste r>rijs te behalen , hij werd naTIel i jk Nederlands Veteranenkampioen. 

De stijging van het ledental heeft zich in het afgelopen bondsjaar doorgezet. 
Het nam gemiddeld cet 10 ~ toe. Deze stijging lag boven het landelijk gemiddelde. 
De kans dat de t. v - kurs us SChaken", die in samenwerking met de AVRO door de 
KNSB wordt georganiseerd, tot nieuwe groei-impulsen zal leiden achtte de 
voorzitter zeker aanwezig. 

Het aantal aangesloten \'erenigingen is di t jaar tot 30 gestegen. De laatst 
aangesloten vereniging, s.\". "De Postertoren" uit Posterholt, zal dit jaar 
reeds met een team dee l :>ece:l aan de LL S. B. -kompeti tie. ~.I:et een drietal in 
oprichting zijnde verenigi3gen bee f t bet bestuur reeds kontakt gehad. Dit zijn 
s.v. Attaque uit Schin op Geul, s. \' . ' oerendaal uit oerendaal en een schaak
vereniging bestaande uit personeelsleden \"a~ bet Centraal Bureau voor de 
Statistiek uit Heerlen. 

De Rabobank zal ook dit jaar weer in sanenwerking met de LLS.B. een aantal 
simultaanwedstrijden organiseren. De spee1data zijn 17, 18 en 20 oktober. 
Gespeeld zal worden in Grubbenvorst, Heythuysen, Maastricht, Bergen, Kerkrade 
en Sittard. 

• 
Als laatste onderwerp kwam de leuenmutatieprocedure aan de orde . Gebleken is dat 
enkele ledenadministrateurs te laat hun mutaties naar de sekretaLls van de 
Li.S.B. zenden. Hierdoor verschijnen de betreffende mutaties niet op de eerst
volgende ledenlijst wat weer aanleiding is tot problemen. Ter voorkoming van 
vragen en problemen is in het jaarboekje een aparte pagina ingeruimd voor 
een beschrijving van de mutatieprocedure. Mocht de aanleverdatum die in het 
jaarboekje wordt genoemd worden gewijzigd dan zal dit in de "Nieuwsbrief" 
worden gepubliceerd. 

2 Ingekomen stukken. 

Een bericht van verhindering is ontvangen van s.v. ARX, E.W.S. en s.v.Ubach 
over Worms. 

3 De notulen van de vorige vergadering. 

De heer Duurvoort (s.v. Brunssum) merkte op dat in het verslag weI staat aan
gegeven welke verenigingen niet aanwezig waren, maar niet welke verenigingen 
weI aanwezig waren. Daarnaast miste hij een opgave van het aantal stemmen dat 
per vereniging kan worden uitgebracht. De sekretaris zal deze extra informatie 
in het volgende verslag opnemen. 
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4 Het jaarverslag van de sekretaris. 

Inhoudelijk waren er geen op- of aanmerkingen op het verslag. WeI yond de heer 

Janssen (r.s.c. "'t Pionneke") het bezwaarIijk dat de uitnodiging met bijIagen 

niet meer,zoals vroeger te doen gebruikeIijk was, naar de voorzitters werd ge

zonden. De sekretaris zal in de toekomst de uitnodigingen met bijIagen naar 

zowel de voorzitters als naar de sekretarissen zenden. 


De heer Duurvoort (s.v. Brunssum) merkte op dat zestig Ieden van z1Jn vereniging 
veel te Iaat waren afgemeld. De sekretaris van zijn vereniging had naar het 
Bondsbureau en naar het sekretariaat van de Li.S.B. de afmeldingen verzonden 
en toch werden zij met zeer grote vertraging pas verwerkt. De voorzitter antwoord
de hierop dat door het afwijken van de voorgeschreven wi"'jzigingsprocedure deze 
vertraging was ontstaan. 

In het jaarboekje is op pagina 3 een beschrijving van de mutatieprocedure opgenomen. 

5 Financien. 

a Het jaarverslag van de penningmeester. 

Na een korte inleiding door de penningmeester ging de vergadering met het 
verslag akkoord. 

b Het verslag van de kaskontrolekommissie. 

De Ieden van de kommissie hadden het Li.S.B.-bestuur schrifteIijk geinformeerd 
omtrent hun bevindingen. Dit verslag werd tijdens de vergadering door de voor
zitter voorgelezen. Het voorstel van de kaskontrolekommissie om de penning
meester voor het gevoerde beleid te dechargeren werd door de vergadering 
overgenomen. 

c Benoeming van een nieuwe kaskontrolekommissie. 

Aangezien de s.v.-de juiste-Z pas een jaar deel uitmaakt van deze kommissie 
zal deze vereniging samen met de r.s.c "'t Pionneke" het komende jaar opnieuw 
de kaskontrole verzorgen. 

6 De begroting. 

In zijn toelichting attendeerde de penningmeester de aanwezigen er op, dat 

met de te verwachten KNSB-kontributieverhoging reeds rekening was gehouden. 

Het Li.S.B.-bestuur was van mening dat de KNSB-kontributieverhoging aanleiding 

was, de Li.S.B.-kontributie eveneens te verhogen. Het begroot nadelig saldo 

laat het niet toe deze verhoging niet door te berekenen. 


De heer Janssen (r.s.c. lilt Pionneke" merkte op dat zijn vereniging reeds in 

augustus de begroting voor het komende jaar had vastgesteld en dat daarbij geen 

rekening was gehouden met een eventuele kontributieverhoging van de zijde van 

de Li.S.B. Hij was daa~om verplicht tegen een eventueel voorstel tot verhoging 

van de kontributie te stemmen. 
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De voorzitter antwoordde dat deze verhoging niet onverwacht kwam, maar 
dat de KNSB in het verleden g bekend had gemaakt, met een voorstel tot 
ve van de kontributie te zullen komen. 

De heer van Gunst ) adviseerde de verenigingen de voorgestelde te 
en voorts merkte hij op dat binnen de Bondsraad steeds meer stemmen opgaan 

tegen het trendmatig van de kontributie door de KNSB. 

Het bestuursvoorstel,de aanvaarden op voorwaarde,dat de kontributie
aIleen dan zal • als de KNSB tot van de 

KNSB-kontributie zou overgaan, werd door de vergadering aangenomen. 

Tegen stemde de heer Janssen(r.s.c. '''t Pionneke") ,vanwege de eerder 
reden. 

7 De bestuursverkiezing. 

De heren F. Hendriks , E. Jacobs (penningmeester), R. Severins 

(jeugdleider) en W. Ruijters (sekretaris) waren aftredend. Zij waren echter 

allen herkiesbaar. Naast deze "zittende" bestuursleden was door M.S.V. de 

heer J. Phil kandidaat voor een van de bestuursfunkties. 


Op voorstel van de voorzitter werden aIle kandidaten bij akklamatie gekozen. 

8 

Tijdens dit agendapunt zou de van de eerstkomende Bondsraadvergadering 

worden behandeld. Aangezien tot op dat moment nog niets bekend was omtrent de 

vergadering, stelde de voorzitter voor dit van de af te voeren. 

Hij zou tijdens de Bonds over de late beri 

maken. 


De heer Hahn (Hoensbroek-Max-Euwe) vond de inhoud van Schakend Nederland 
bedroevend. Gelet op de hoogte van de kosten die verbonden zi aan het uitgeven 
van dit tijdschrift, vond hij het niveau van de inhoud zeer 
Hij verzocht de Bondsraadleden daarom hierover een te maken tijdens 
de Bondsraadvergadering. 

De voorzitter stelde de heer Hahn echter voor, een te sturen 
naar .de hoofdredakteur van Schakend Nederland en daarin kenbaar 
te maken. De heer Philipsen voegde hieraan toe, dat de heer gaarne 
bereid is eventuele suggesties ter harte te nemen, 

Tenslotte verzocht de heer Janssen (r.s.c. '1f t Pionneke") de Bondsraadleden, 

tijdens een van de komende de struktuur van de KNSB 

aan de orde te stellen. 
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9 De Bondscompetitie 

Het aantal teams dat het komende seizoen zal deelnemen aan de bondscompetitie 

is gestegen tot 64. In de 2e klasse moest hierdoor het aantal poules worden 

uitgebreid tot 5. 


De competitieleider bepleitte de oprichting van een commissie die de problematiek 
rond de invoering van een derde klasse zou moeten bestuderen. 
Het bestuur stelde voor om in eerste instantie aIleen die teams in de 3e klasse 
te plaatsen die hierom op basis van vrijwilligheid verzoeken. 
Mocht men op basis van vrijwilligheid niet tot een juiste competitie-indeling 
komen, dan zouden de nrs 8 en eventueel de nrs 7 van de 2e klasse verplicht 
naar de 3e klasse moeten degraderen. 

Dit voorstel werd door de vergadering aangenomen. 

Tijdens de behandeling van dit agendapunt werden een aantal wijzigingen voor 

het jaarboekje doorgegeven. Deze wijzigingen zullen door de P.R.O. in de 

"Nieuwsbrief" worden gepubliceerd. 


De heer van Gunst (GESS) voorzag problemen doordat in de 2e klasse C drie 

teams van GESS waren ingedeeld. De uitslag van de onderlinge wedstrijden 

zou in onderling overleg vooraf bepaald kunnen worden en men zou hierdoor 

het competitieverloop kunnen beinvloeden. Daarnaast vroegen de spelers zich 

af waarom zij deelnemen aan de externe competitie terwijl zij toch weer 

tegen interne tegenstanders moe ten spelen. 


Deze visie van de heer van Gunst werd door een aantal verenigingen onder

steund. Men verzocht de competitieleider uit te leggen waarom hij voor deze 

indeling had gekozen, terwijl er ook andere indelingen denkbaar waren. 


De competitieleider liet weten dat hij bij het indelen van de poules zich vooral 
lnat leiden door het kostenaspect. De verenigingen worden door hem zoveel mogelijk 
naar regio ingedeeld. Zo ook weer dit jaar, maar door het toenemen van het 
aantal deelnemende teams per vereniging was hij genoodzaakt een aantal 
teams van dezelfde vereniging in een en dezelfde poule te plaatsen. 
Zodra echter de 3e klasse wordt ingevoerd zullen deze problemen waarschijnlijk 
tot het verleden behoren. Tijdens de voorjaarsvergadering zal dit onderwerp 
op de agenda worden geplaatst. 

De heer Janssen (r.s.c. "'t Pionneke") deed het voorstel o.m tijdelijk (een jaar) 
het wedstrijdreglement aan te passen . Zijn voorstel voor all~~n de 2e klasse 
hield in. qat wanneer meerdere tea'lls een ;;elijk aantal·wedstrijdpu.nten hebben 
de bordpunten niet van betekenis z i jn, doch aat er dan!:leteen toe wor(~t over
gegaan om een beslissingswedstrijd te spelen voor het bepalen van de onderlinge 
volgorde. 

Dit voorstel werd met 81 stemmen voor, 38 tegen en 2 onthoudingen aangenomen. 

Een vertegenwoordiger van de s.c. Schador verzocht de competitieleider te 

verklaren waarom s.c. Schador, een vereniging die in principe niet op zondag 

wil spelen, toch is ingedeeld ineen poule waarin ook verenigingen voorkomen 

die weI op zondag spelen. 


De competitieleider attendeerde de verenigingen die niet op zondag willen 
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spelen erop, dat de officiele speeldag van de Li.S.B. nog altijd de zondag 
is en dat de competitieleider weI zoveel mogelijk rekening houdt met hun 
verzoek om niet op zondag te hoeven spelen, maar dat dit niet altijd mogelijk is. 
De competitieleider verzocht aIle verenigingen die in deze poule spelen zoveel 
mogelijk de problemen in goed overlev, te voorkomen en/of op te lossen. 

10 De bekercompetitie 

De wedstrijdleider zou de mogelijkheden tot het deelnemen aan de finaleronde 
van de bekercompetitie willen uitbreiden. Hij verzocht de vergadering om 
reeds bijvoorbaat in te stemmen met een eventuele wijziging van het beker
competitiereglement op dit punt. 

De vergadering ging met dit voorstel accoord. 

11 Rondvraag 

De heer Duurvoort (s.v. Brunssum) miste de jaarverslagen van de andere bestuurs
leden. De voorzitter wees hem erop dat in het verleden was besloten dat deze 
jaarverslagen niet meer zouden worden verstrekt aangezien in de "Nieuwsbrief" 
deze informatie reeds eerder was gepubliceerd. 

De schaakvereniging D". J. C. verklaarde zich, bij monde van de heer Evers, 
bereid ook dit jaar weer het "Open Snelschaak Kampioenschap" van Limburg te 
organiseren. Dit jaar zal het de 5e keer zijn dat dit toernooi wordt gespeeld. 
De voorlopige speeldatum is 28 februari 1982. 

12 Slui ting. 

Alvorens allen te bedanken voor de w1Jze waarop deze vergadering was verlopen, 
bedankte de voorzitter GESS, de organisator van het persoonlijk kampioenschap van 
Limburg, voor de wijze waarop dit toernooi was georganiseerd. 

Aldus ongewijzigd/gewijzigd vastgesteld in de vergadering van 24 april 1982 
Voor eventuele wijzigingen wordt verwezen naar de notulen van deze vergadering. 

De voorzitter 
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